
  1 

 

 

Statutární město Pardubice | Magistrát města Pardubic 

Komise pro dopravu dne 12. 2. 2024 

Přítomni: viz prezence 

Omluveni: Mareš, Kudrna, Hrabal 

 

I. 

Schválení programu jednání 

Program z jednání: Komise pro dopravu dne 12. 2. 2024 v 15:30 hod. 

1. Schválení návrhu programu jednání komise 

2. Připojení jihovýchodního obchvatu 

3. Anenská křižovatka – představení finálního zadání 

4. Revitalizace náměstí Republiky – zadávací podmínky pro projektování ve všech stupních PD 

5. 17. listopadu: bezpečnost na přechodu pro chodce + měření výšky 

6. Různé 

 

 
 

 
 

II. 

Pořadí projednávaných zpráv 

1 

Schválení návrhu programu jednání komise 

 

 

 

Číslo návrhu: 1 

Přijaté usnesení č. KD/040/2024               (pro: 10 proti: 0 zdržel: 0) 

 
 

Komise pro dopravu 

Schvaluje 

program jednání komise. 
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2 

Připojení jihovýchodního obchvatu 

 

 

 

Číslo návrhu: 1 

Přijaté usnesení č. KD/041/2024               (pro: 9 proti: 1 zdržel: 0) 

 
 

Komise pro dopravu 

Doporučuje 

Radě města Pardubic při zadání projekčních prací respektovat návrh pruhů pro BUS dle zpracované 

studie. 

 

Číslo návrhu: 2 

Přijaté usnesení č. KD/042/2024               (pro: 10 proti: 0 zdržel: 0) 

 
 

Komise pro dopravu 

Doporučuje 

Radě města Pardubic projednat s aktéry území další možnosti napojení areálu Inventa na úrovni 

vedení města. 

Diskuse 

Prezentace ukázala návrh řešení od ul. Pod Břízkami okolo hřbitova do ul. K Židovskému hřbitovu 
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Anenská křižovatka – představení finálního zadání 

 

 

 

Návrh usnesení č. 1 nebyl přijat               (pro: 5 proti: 0 zdržel: 5) 

 
 

Komise pro dopravu 

Doporučuje 

Radě města Pardubic realizovat další stupně projektové dokumentace na základě doporučené 

varianty studie S.K.Neumanna a souvisejících komunikací. 

 

Diskuse 

Pomocí prezentace představena studie s predikovanou průjezdností. Cílem úpravy je regulace 

hustoty dopravy a zlepšení průjezdnosti. 
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4 

Revitalizace náměstí Republiky – zadávací podmínky pro projektování ve všech 

stupních PD 

 

 

 

Číslo návrhu: 1 

Přijaté usnesení č. KD/043/2024               (pro: 9 proti:0 zdržel: 2) 

 
 

Komise pro dopravu 

Doporučuje 

Radě města Pardubic  

-          zřízení vyhrazeného BUS pruhu v úseku Masarykovo náměstí – k zastávce u Grandu 

-          u zastávky v jízdním pruhu před Grandem zrušit několik zbývajících parkovacích míst a 

realizovat pobytový prostor 

-          v rámci projektu vyřešit problematiku podchodu 

-          u divadla realizovat provizorní zastávku v jízdním pruhu (zrušení zálivu – rozšíření 

pobytového prostoru) 

-          vedení cyklistické dopravy nám. Republiky – Jahnova v páse pro cyklisty, který bude 

přimknutý ke komunikaci (jednosměrný, vpravo ve směru jízdy) 

-          řešit zařazování MHD ze zastávky do průběžného jízdního pruhu 

-          prověřit možnost preference vozidel MHD v úseku od křižovatky s tř. Míru do přímého směru 

(ul. Jahnova) s využitím odbočovacího pruhu do ul. Karla IV. 

Diskuse 

Byla představena koncepce uspořádání nám. Republiky s vysvětlením myšlenky zachování zastávky 

MHD před divadlem, jako rezervní. Dále je navrženo rozšíření nástupní hrany zastávky MHD před 

Grandem. 

5 

17. listopadu: bezpečnost na přechodu pro chodce + měření výšky 

 

 

 

Číslo návrhu: 1 

Přijaté usnesení č. KD/044/2024               (pro: 10 proti: 0 zdržel: 0) 

 
 

Komise pro dopravu 

Doporučuje 

Radě města Pardubic realizovat zbývající část úpravy dopravního značení v rozsahu 17.listopadu × 

Masarykovo náměstí až 17. listopadu × Smilova dle studie „Návrh uspořádání uličního profilu 

17.listopadu včetně křižovatky s ulicí Palackého“. 
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Diskuse 

Odprezentovaný záměr ochrany daného území s detekováním překročení výškového limitu. Přechod 

do ul. Malá s vybudováním ochranného ostrůvku v místě přechodu + doplnění o SSZ. 
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Různé 

 

Návrh usnesení č. 1 má stav schválení: Nezadáno                

 
 

Komise pro dopravu 

Bere na vědomí 

možné budoucí umístění cyklostezek či cyklopruhů na mostě P. Wonky 

 

Diskuse 

Proběhla diskuze ohledně budoucího pohybu cyklistů přes most P. Wonky. 

 

 

Příští jednání Komise pro dopravu bude upřesněno 

 

Ověřeno dne  

Ověřovatelé: Vavřina Vít 

Jirsa Vojtěch 

 

 

 

……………………………………… 

Vavřina Vít 

místopředseda komise 

……………………………………… 

Jirsa Vojtěch 

člen komise 

 

 

 
 

(Jména jsou uváděna bez titulů) 

Zpracoval: Urbánek Tomáš 

 tajemník komise 

 


